
VOORWOORD 

71e ALGEMENE LEDENVERGADERING 

Beste collega’s, belanghebbenden & kermisliefhebbers, 

 

De afgelopen weken werden op het BOVAK-secretariaat voornamelijk beheerst door alle 

voorbereidingen rondom de 71ste Algemene Ledenvergadering. Op dinsdag 27 februari jl. werd onder 

zeer gunstige weersomstandigheden en voor een gezelschap van ca. 100 personen (leden, ere-leden, 

genodigden) het hoogste orgaan van onze vereniging – de ALV – gehouden. Voor de tweede keer lag 

een groot deel van de organisatie in handen van onze secretariaatsmedewerker Wim van Stiphout.  

 

Na de vergadering, ditmaal voor het eerst alleen in de middag, werd de dag gezamenlijk afgesloten 

met een voortreffelijk verzorgd winterbuffet. De vergadering kende, evenals vorig jaar, één spreekster, 

te weten Nora Booij, enerzijds als directeur van de Stichting Rijdende School over de nieuwe 

schooltrailer (gereed medio 2024) mét zonnepanelen en andere duurzame ‘snufjes’ en anderzijds kort 

namens de nieuwe stichting Kermiserfgoed over de borgingsacties welke de komende jaren 

noodzakelijk zijn om onze vermelding op de nationale Inventaris van het predicaat ‘Immaterieel 

Erfgoed’ voor de lange termijn te behouden.  

 

Aansluitend leverden de onderwerpen ‘BumaStemra / Sena licenties voor muziek’ (met waardevolle 

bijdrage van bestuurslid Dicky van Griesven jr.) als ook het onderwerp ‘de noodzaak van eigen 

Algemene Voorwaarden als tegenvoorstel op het beleid: Zero Emissie voor stadslogistiek’ de nodige 

gesprekstof en discussie op. Ook het onderwerp ‘problematiek omtrent de acceptatie en afstorten van 

contant geld bij bankinstellingen’ krijgt middels een enquête later dit jaar zeker nog een vervolg. 

Tijdens de vergadering was de (her)verkiezing van een drietal zetels in het hoofdbestuur een 

prominent punt op de agenda. 

 

Collega bestuursleden Dicky van Griensven jr. en Freek Terpstra  konden na  hun eerste ‘ballotagejaar’ 

herkozen worden en een nieuwe kandidaat - te weten Dave Bakker - presenteerde zich aan de leden, 

gasten en genodigden. De kiescommissie, bestaande uit Sebastiaan Lamberink, Jonathan Werkman en 

Dannick Oppedijk van Veen, verzorgde de zorgvuldige telling van de stembriefjes en de uitslag werd 

uiteindelijk bekend gemaakt door Sebastiaan Lamberink. De volledige uitslag leest u elders in dit 

vakblad. 

 

Vanaf deze plaats wil ik Dicky en Freek (beide benoemd voor een periode van 4 jaar) én Dave feliciteren 

met hun benoeming. Tevens werd er, middels een boeket bloemen, afscheid genomen van Ráchel van 

Meetelen (via haar vader de aanwezig was) en bij deze wil ik haar nogmaals bedanken voor haar inzet 

tijdens haar bestuursperiode 2023 en spreek ik de hoop en het vertrouwen uit dat ze nog jaren 

betrokken blijft bij onze 'club' (nu als Tweede Kamerlid namens de PVV met economie en MKB in haar 

portefeuille)!  

 

Een ander bijzonder moment tijdens de afgelopen ALV was het moment van stilte, welke werd ingeleid 

door onze Aalmoezenier Bernhard van Welzenes. Voorafgaand aan mijn jaarrede werd er door hem 

op oecumenische wijze stilgestaan bij het afscheid van vele dierbaren in het afgelopen jaar. Een 

indrukwekkende (lange) lijst van dierbaren werd in respectvolle stilte geprojecteerd als blijvende 

herinnering aan allen die wij moeten missen… 

 



CARNAVAL 

In de afgelopen weken bracht mijn ‘kermistour’ me traditioneel naar de carnavalskermissen van 

Valkenswaard en Roermond (zaterdag 10 februari jl). Voor mij de allereerste kermissen van dit nieuwe 

seizoen. Ik hoop u tijdens één van de komende kermissen in o.a. Helmond, Amsterdam-Westerpark, 

Sneek en Lutjebroek (Kermisexpo) te mogen ontmoeten en te spreken. Bovendien wens ik alle 

kermisondernemers welke vanaf eind februari, zowel in Nederland als ook in het Tsjechische Praag, 

alweer ‘open’ staan gunstige weersomstandigheden en een positieve exploitatie! 

 

Hartelijke groet, 
BOVAK - Nationale Bond van Kermisbedrijfhouders 

 
Atze J. Lubach-Koers 
Voorzitter 

  

 

 

 

 


